
Pan Marek Olbryś: „Mówiłem już o tej sprawie jakiś czas temu. Niepokoi mnie 

bardzo kwestia bieżącego utrzymania pasa drogowego na drogach wojewódzkich. 

Pobocza są nie wykoszone, a rowy odwadniające nie odkrzaczone. Jest to dość 

istotne, ponieważ miejsca nie koszone zarastają drzewami, a także powstają 

pęknięcia, które bardzo niszczą drogi. Coś w tej kwestii trzeba zrobić.” 

 


